
Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XXXVII/2021 
 ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

Posiedzenie w dniu 2 grudnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2021r.  o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że  

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator. 

 

 

 

 



2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok, przedstawienie pisemnych 

wniosków Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 
Przewodniczący Komisji Jacek Urbański  zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają 

pytania do projektu budżetu? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Poruszyła temat gospodarowania 

odpadami. Nawiązała do zapisu dotyczącego budowy punktu selektywnej zbiórki odpadów 

komunalnych – dokumentacja. Radna oznajmiła, że myślała, że jest to sprawa nieaktualna. 

Poprosiła, aby Burmistrz odniósł się do tej informacji. 

Burmistrz oznajmił, że sprawa nie była nieaktualna. Stwierdził, iż ma wątpliwości jeśli 

chodzi o metodę kompostowni, a są to dwie różne kwestie. Burmistrz oznajmił,  że Gmina 

Prudnik nie może być zakładnikiem Domaszkowic, dlatego ważne jest, aby przy naszym 

składowisku wybudować jak najszybciej PSZOK z prawdziwego zdarzenia, czyli miejsce, 

gdzie te odpady będzie można dostarczać oraz  miejsce przeładunkowe, gdzie będzie można 

przywieźć odpady zmieszane i następnie wywieźć je na składowisko, które będzie 

najkorzystniejsze cenowo.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska poruszyła temat placów zabaw. 

Zapytała czy w planie na przyszły rok ujęte są place zabaw przy Przedszkolach nr 1 oraz nr 4? 

Burmistrz oznajmił, że na tą chwilę nie ma ich w budżecie, ale to wcale nie oznacza, że nie 

planuje się ich wykonania w ciągu roku. Budżet jak wiadomo musi się bilansować i dodając 

do niego kolejne zadania trzeba by było planować większy kredyt, a nie tędy droga. 

Przewodniczący Jacek Urbański zapytał jakie są plany odnośnie linii sortowniczej? Czy nie 

warto pomyśleć o jej sprzedaży, z której dochód zasili budżet gminy? 

Burmistrz oznajmił, że były plany odnośnie sprzedaży, jednak po ostatnio odbytych 

rozmowach stoi na stanowisku, aby urządzenia nie sprzedawać ze względu na kolejne 

zmiany, które są planowane w ustawie o odpadach, co z kolei dzięki sortowni może dać 

dodatkowe możliwości. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański oznajmił, że chciałby wprowadzić pod 

głosowanie komisji Spraw Obywatelskich oraz Komisji Oświaty  wniosek o dokonanie zmian 

poprzez wprowadzenie do opiniowanego projektu budżetu zadania polegającego na remoncie 

kapliczek przy ul. Nyskiej i ul. Wiejskiej. Uzasadnił go oraz przedstawił źródło finansowania.  

Radni nie podjęli dyskusji wobec powyższego radny poddał wniosek pod głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego oraz Komisja Oświaty Kultury Sportu 

i Zdrowia wnioskuje o dokonanie zmian poprzez wprowadzenie do opiniowanego projektu 

budżetu zadania polegającego na remoncie kapliczek przy ul. Nyskiej i ul. Wiejskiej. 

Głosowały kolejno: 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 



 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

Wobec powyższego głosowania wnioski zostały przyjęte. 

 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu 

budżetu na rok 2022. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2022 rok kolejno przez: 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 

 

Komisje Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Wieloletnia Prognoza Finansowa. 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał czy ktoś ma pytania do przedłożonego 

projektu uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowania Wieloletniej Prognozy Finansowej kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Domino 



 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

 

Przewodniczący Komisji  

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

Jacek Urbański 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


